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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A hatóságok fedezésével m űködik a vetőmag hamisítás? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Olyan ügyben keresem meg Miniszter Urat, ahol a hatóságok hozzá nem értéséne k

következményeként komoly károkat szenvedhet a hazai vet őmagtermesztés . Vetőmag

hamisítás alapos gyanúja miatt, egy károsult a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivata l

Növénytermesztési és Kertészeti Igazgatóságánál két évvel ezel őtt tett bejelentést . Az NS

Holding Zrt . által elkövetett hamisítási ügyet a hatóság, több érintett kormányhivata l

bevonásával, a mai napig nem volt hajlandó lezárni . A károsult nem tehetett mást, a

rendőrségen tett feljelentést . Azonban a rendőrség az ügyet négy hónappal a bejelentést

követően lezárta, bűncselekmény hiányában . Az ügyészségen tett panasz sem érte el a célját .

A károsultnak nem maradt más hátra, mint a polgári peres eljárás megindítása, de mint tudjuk,

ez sokáig elhúzódhat és ismerve a hatóságok hozzáállását, nem is feltétlenül vezet pozitív

eredményre. Az ügyben érintett több száz termel ő hiába fordult minden illetékeshez, ennyi

idő után sem történt érdemi előrelépés. Sajnálattal hallottam, hogy a Nébih-nél nem ez a z

egyetlen ilyen ügy. A Nébih-nél történt, szakmát érint ő leépítések eredménye ilyen gyakorlati

példákon keresztül is tetten érhető, ugyanakkor arra is felhívja a figyelmet, hogy a magyar



rendőrség, ügyészség a legkisebb és legegyszerűbb mezőgazdaságot érintő ügyekben sem

rendelkezik kompetens személlyel .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen lépéseket kívá n

foganatosítani a hazai vetőmag hamisítók ellen? Milyen intézkedésekkel kívánj a

megerősíteni a hatóságokat, annak érdekében, hogy ilyen szakmai kérdésekben i s

képesek legyenek hatékonyan és a hazai gazdálkodók érdekében cselekedni ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 10 .
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